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Til komunal landbruks etat 

Kan Postmotak sende kopi til ordførar?. 

 

Ser at når det kjem nedbør har dei gamle grøftene store problem å føre vekk vatne i skogsområda 

våre, der vert skapt eit våtmarkområde som er til skade for skogen som veks der. Ei av årsakene 

er planting av skog på grøftekantane der røtene på tre veks inn i grøfta og er ein gode fangst 

metode for det som skal renne fritt, og trea legg seg lettaste vegen mot grøfta. Slik er det ved alle 

småbekkande våre,der er og vakre kultur minne som fine små stein bruer som har fått granrøtene 

rundt seg og når stormen kjem riv dei laus stein og svekkar dei små kloppene som forfædrene 

våre bygd så vakkert , Me var inne og prøvde å rydde opp i grøftene på Laurdag, det var ikkje 

enkelt å gjer med handemakt, vil tru at skogen attmed grøfta bør fjernast og røten likeså. 

Vil tru at dette vert vanskeleg for grunneigar å greie åleine, det beste er kansje at dei som fann på 

å planta desse områda vert med å rydda, både Fylke og Staten sine landbruk etater burde vere 

med å rydde opp på slike stader. 

 

Eg kan vere med på ei synfaring vist det er ynskjeleg. 

 

 

Helsing 

 

Ragnar Floen   

. 


